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Tapasztalatok a 2022. novembertől 2023. márciusáig terjedő időszakról: 

Könyvtár 

A zárva tartás abban valósult meg, hogy a könyvtári nyitva tartást összehúztuk, 

ehhez olvasóink viszonylag gyorsan alkalmazkodtak és elfogadták. A 

könyvkölcsönzés lehetősége volt a fontos, ezt tudtuk biztosítani, ezért ez a 

szolgáltatás még így is jobb volt, mintha egyáltalán nem lett volna lehetőség a 

könyvtárhasználatra.  

 

Szakkörök, foglalkozások 

A szakkörök, -amelyek kb. 150 embert érintenek hetente- a város különböző 

intézményeiben kaptak helyet. Minden foglalkozás megérezte ezt az átmeneti 

időszakot, ami elég hosszúra nyúlt, főleg a Baba-mama Klub, ami az egyik 

legnépszerűbb programunk.  

A foglalkozások elindulása kb. szeptember 2. hete. November elején el kellett 

költözniük és már május eleje volt, mire visszajöhettek, de június közepén véget 

ér a szakköri időszak. A május eleji újrakezdést, már szinte feleslegesnek 

tartották a szakkörvezetők és tagok szintén. Az áprilisi szakkörvezetői 

értekezleten a többség úgy nyilatkozott, hogy a foglalkozásokat -ha korlátokkal 

is- de nálunk szeretnék megtartani. Itt van elegendő és megfelelő hely, 

felszerelés, tárolási lehetőség, és az esetleges időpontbeli változásokat is 

rugalmasan tudjuk kezelni. 

 

Színház 

Színházi előadásunk tavaly október 21-én volt utoljára, novemberben a Táncsics 

Gimnázium szalagavatója és még egy Dumaszínházi előadás a színházteremben 

került megrendezésre. Egy karácsonyi gyerekelőadást, a Bánki szalagavatóját 

kellett lemondanunk, illetve a Kisbér Város Sportegyesületének egy 

rendezvényét, valamint a járási egyeztető fórumot már nem tudtuk fogadni. A 

véradási alkalmakat sem tudtuk fogadni egészen májusig.  

Városi karácsony 

 A városi karácsony a Főtéren zajlott, ez sok kritikát hozott magával a különösen 

hideg időjárás miatt. 

 



A lakossági- használói igények 

A bezárás ideje alatt a fűtéshiány ellenére többen kerestek meg bennünket azzal, 

hogy teremre lenne szükségük egy-egy rendezvényre. Így a Családsegítő 

Központ a szokásos rajzkiállítását és ünnepélyes eredményhirdetését nálunk 

tartotta, a Horgász Egyesület a Mikulás-rendezvényét szintén. Őszi Napfény 

Idősek Otthona a Kamarateremben szervezte meg a szociális munka napjának 

alkalmából az ünnepségét. A résztvevők létszáma indokolttá tette, hogy a 

művelődési központba szervezzék ezeket a rendezvényeket.  

Január-februárban ékszerfelvásárlás, hüllőkiállítás, színházi előadás – Padlás- és 

Dumaszínházi előadásunk volt, a Kamaratermet, a Rosszmann-aulát és a 

színháztermet használtuk. Az év első két hónapja viszonylag kevésbé 

mozgalmas, inkább adminisztratív feladataink vannak, statisztika, beszámolók, 

rendezvényterv elkészítése és a tavaszi programok előkészítése, a Kisbéri Napok 

programjának előkészítése.  

Szakmai szempontból a szakkörök áthelyezése és a ház „bezárása” visszalépés 

volt. A színházi alkalmak, a zárt térben zajló foglalkozások és lehetőségek 

hiánya minden korosztályt érintett. A közönség úgy nyilatkozott, hogy akár 

kabátban, felöltözve, fűtés nélkül is, de igénylik a színházi előadásokat, a 

közösségi alkalmakat.  

A 2023-as őszi időszak, különös tekintettel az októberre nagyon zsúfolt lett. 

Szám szerint 10 olyan alkalom adódott, ami a rendezvénytervünkben nem 

szerepelt, de mégis részesei lettünk. Általában helyszínt kérnek tőlünk, termet 

berendezéssel, vendéglátás lehetőségét, segítséget a rendezvény 

lebonyolításához és alkalmanként technikai hátteret. Ilyen programok voltak a 

Lázár Ervin-programok, Járási Egyeztető Fórum, Szülők-nevelők bálja (ovi, 

iskola), Filharmónia előadások, Dumaszínház alkalmai, ilyen lesz az 

Egészségnap, a rendőrségi rendezvények, iskolai programok.  

Nagyon szívesen és örömmel teszünk eleget ezeknek a kéréseknek, akkor is, ha 

a mindennapi munkát ennek érdekében át kell szervezni. Ezek az alkalmak, 

kérések, igények azt bizonyítják, hogy a művelődési központra szükség van. 

Különös tekintettel az évnek ebben az időszakában.  

A fent leírtakat az alábbiakban számszerűsítettük és átláthatóbban is 

összefoglaltuk.  

Tisztelettel kérjük a Tisztelt Pénzügyi Bizottságot a művelődési központ további 

zavartalan működésének érdekében a leírtak figyelembevételére! 


